
Zápis ze členské schůze Spolku rodičů Milíčov  

dne 7.10. 2021 v ZŠ K Milíčovu 

Přítomni  
Alena Červená (ředitelka školy), Ondřej Hlaváč (předseda Spolku rodičů), Hana Geissler 

(místopředsedkyně Spolku rodičů), Iva Buchtová (členka výboru Spolku rodičů), Jitka 

Kašparová, Ivana Hovorková, Jan Bezpalec, Vanda Dušková 

Úvod 
Přivítání, představení organizátorů členské schůze: Hlaváč, Geissler, Buchtová  

1) organizace členské schůze podle stanov 

Zvoleni předseda schůze Ondřej Hlaváč a zapisovatelka Iva Buchtová.  

2) Usnášeníschopnost schůze.  

Členská schůze je usnášeníschopná.  

Členství a členský příspěvek 
Členství ve Spolku je na rok a musí se obnovovat. Vloni byl od schválen členský příspěvek 

0Kč. Bylo domluveno nadále členský poplatek nevybírat. Letos je členství založeno na 

aktivitě, zájmu, potvrzení jakoukoli formou.  

Hospodaření za uplynulé období:  
Na účtu je k 7.10.2021 celkem 71 122 Kč.  

Příjmy: celkem 79 590 Kč, z toho od rodičů příspěvek škole na IT vybavení v celkové výši 59 

500 Kč (500Kč za jednotlivce, cca 10% rodičů školy), toto však nebyl členský příspěvek.  Ve 

sběru papíru se vybralo 20 tis.  

Výdaje: celkem 49.247 Kč, z toho: hry na chodník 25240Kč, špalky k sezení 2900Kč, stromky 

tříd 2560 Kč, licence na výukový SW – 1647Kč, sběr – 16900Kč. 

Schváleno všemi členy.  

Plán hospodaření na aktuální školní rok 2021/2022:  
Plánované příjmy – sběr dle výtěžku 2Kč/kg, příspěvky rodičů 300Kč/pololetí/dítě, část 

původního daru škole na počítačové vybavení (max. 60 tis. Kč) – škola to vloni nevyužila, 

zahradní slavnost, viz prezentace Ondřej Hlaváč. 

Schváleno všemi členy.  

Aktivity jaro 2020 – podzim 2021 
1. Sběr papíru  

2. Přeměny školní zahrady – sběr ideí, vizí, plánů – 2 online setkání přes MS Teams:  

1) s pracovníky školy a učiteli, 2) s rodiči (jaro 2021) 



3. Návrh projektu do participativního rozpočtu na revitalizaci prostranství před školou – 

bohužel projekt nebyl vybrán k financování (finančně i realizačně náročný, výměna 

dlažeb apod.) 

4. Zapojení do školního projektu na rozvoj demokratické kultury – téma nízké 

angažovanosti, vložení odkazu na Spolek na web školy 

5. Nová „covidová agenda“ – četné dotazy a diskuse rodičů k rouškám a testům a také 

k jídelně 

Nezrealizováno kvůli covid:  

1. Tradiční zahradní setkání, podzimní haloween 

2. Přednášky pro rodiče po třídních schůzkách: Jak mluvit s dětmi o sexu – odložena na 

neurčito 

3. Setkání rodičů s pedagogy k bilingvě / jazykové výuce 

 

Nacházející připravované/probíhající projekty 
1. Sběr papíru 

2. Hry na chodník – vybráno 8 prvků, nakoupen materiál (zhruba 25 tis. Kč) – spíš bude 

možné zrealizovat až na jaře, cca duben 2.-3.4. nebo 9.-10.4. 

3. Ohniště – dodáno 30 špalků na sezení, navrženo vybetonování náhrada za skruž – 

realizace domluvena svépomocí v dubnu 2022 

4. 2 stoly na stolní tenis – zpevněný podklad pod stoly, získána cenová nabídka na 100 

tis. Kč, která je nad finanční možnosti Spolku. 

 

Budoucí aktivity k diskusi 
1. Celkové řešení zahrady se zdá být velké sousto 

2. Podpora komunitního života a organizace různých společenských akcí  

3. Výběr příspěvků a rozdělování financí na jednotlivé projekty školy či třídy 

4. Podávání projektů / žádostí o dotace – na zahradní prvky, vybavení školy, komunitní 

akce, úpravu okolí školy 

Nezbytná je reflexe potřeb a zájmů všech stran – Co si přejí rodiče, aby Spolek dělal? Co 

potřebuje škola? Na co má Spolek kapacity a kompetence? 

Informace od paní ředitelky 
Škola má plán zakoupit party stan (nebo tee-pee) na venkovní výuku, vybudovat hřiště 

z palet. Škole se rozrůstá družina a má již 16 oddělení, pro které je herní plocha hřiště 

nedostatečná, musí se tam střídat. Někteří rodiče nechtějí, aby děti chodili do lesa, jiní zase 

ano, ale problém je s vyzvedáváním. Vyhovět 1050 rodičům je nemožné, nejhorší připomínky 

jsou od babiček učitelek. Spousta podnětů chodí do datové schránky k rouškám, ale vše je 

nařízeno z Ministerstva zdravotnictví.  

Škola má 5 projektů. Aktuálně má škola 10 tříd v karanténě. Paní ředitelka již je z toho 

velmi vyčerpaná a nebude mít již kapacitu na další funkční období.  



Další vývoj aktivit Spolku rodičů  
- Dlouhodobě malý zájem rodičů o zapojení do Spolku rodičů, velmi málo členů 

- Personální nedostatečnost – překážka akceschopnosti 

- Je potřeba obměna ve vedení Spolku, někteří členové již nemají kapacitu aktivity 

iniciovat nebo mají odrostlé děti k přijímacím řízením na gymnázia. 

 

- Je potřeba vytvářet příležitostí pro zapojení rodičů, podpora angažovanosti 

 

- Partnerská spolupráce se školou, podpůrná role – tvorba nadstavby, předávání 

podnětů od rodičů, rozvíjení komunitního života 

 

- Rozvoj spolupráce se školskou radou (Barbora Černá, pan Stojan – H. Geissler je 

s nimi v kontaktu.) 

 

- Větší efektivita činnosti, dotahování projektů, více viditelných výsledků 

 

- Věříme ve význam a důležitost existence Spolku rodičů na škole. Aby byl Spolek živý, 

potřebuje více „živé vody“. Dostat nové lidi do Spolku – podpora školy motivovat 

rodiče.   

 

- O. Hlaváč: S covidem všude klesl zájem o komunitní život. Je potřeba jej oživit.  

 

 


